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Plateau Oosterseweg met Kosterijland.         Zuidwolde 7 april 2017.

Aan Burgemeester en Wethouders van de gemeente Bedum.

Geacht college,

Mede namens dhr. J. Bloema van no 18, stuurde ik u op 15 november 2016 een uitgebreide brief met 
veel vragen inzake het verkeersplateau op de splitsing van de Oosterseweg met Kosterijland.
Het waren vragen en opmerkingen over in onze ogen dingen die de gemeente fout heeft gedaan c.q. 
heeft nagelaten.

Van dhr. J. Dijkman van de gemeente kreeg ik de mededeling, namens B&W, dat onze brief op 16 
november 2016 in goede orde was ontvangen.

Op 12 december 2016 kregen we een mail van dhr. A. Spinder, dat onze brief van 15 november 2016 
in goede orde was ontvangen. Hij meldde daarin dat de beantwoording van alle vragen in die brief 
interne afstemming nodig hebben en dat dit tijd vraagt.
Daarnaast (dus los van de beantwoording RM) noemt dhr. Spinder het onderzoek dat is gedaan om het 
probleem van water op straat tijdens hevige buien goed in beeld te krijgen. Het lukt hem dus niet om 
nog in 2016 een reactie te geven op onze brief. Hij zal er in 2017 zo spoedig mogelijk op terugkomen, 
schrijft hij.

Op 19 december 2016 hebben Meems en Bloema een onderhoud gehad met wethouder De Vries. Er is 
toen ook gesproken over de wateroverlast.

Op 1 februari 2017 heb ik een mail gestuurd naar dhr. A. Spinder om te vragen of we ook spoedig een 
antwoord krijgen op onze brief van 15 november 2016.  Hierop is niet gereageerd.

Op 30 maart 2017 kregen we een mail van wethouder De Vries, die meedeelde dat hij dinsdag 4 april 
2017 graag bij ons thuis de uitslag van het collegebesluit inzake het plateau wilde bespreken.

Op 4 april 2017 heeft wethouder De Vries, Bloema en mij de uitslag van het collegebesluit verteld. Dat 
hield in dat het plateau zou worden verwijderd vanwege de wateroverlast. We zijn erg blij dat het 
plateau wordt verwijderd. Maar we hebben direct tegen wethouder De Vries gezegd dat we erop staan 
dat onze brief van 15 november 2016 wordt beantwoord. We menen daar recht op te hebben en het is 
ook door dhr. Spinder in zijn mail van 12 december 2016 toegezegd.

Met vriendelijke groet,

R. Meems, mede namens J. Bloema.


